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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Pintér Sándor, belügyminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Hogyan történhetett meg, hogy hetekre leállt a 
rendőrség nyomkövető rendszere?" 

Tisztelt Miniszter Úr! 

A napokban jelent meg a hír, hogy Hetekre leállt a rendőrség nyomkövető rendszere. 
Sajtóinformációk szerint megtelt a lábbilincsek által kibocsátott információkat tároló szerver, és egy
lejárt szerződés miatt nem volt, aki karbantartsa. Mivel a közvélemény nem rendelkezik 
információval az ügyről, kérem szíveskedjen tákékoztatást adni az alábbi kérdésekben: 

1. Hogyan történhetett meg, hogy hetekre leállt a rendszer? Meg tudja-e erősíteni a 
sajtóinformációkat, miszerint egy lejárt szerződés miatt nem tudták karbantartani a rendszert? 

2. Indult-e, illetve kezdeményezett-e belső vizsgálatot az ügyben? Ha igen, akkor milyen 
megállapításokkal zárult le a vizsgálat? 

3. Van-e információja arról, hogy a leállás ideje alatt hányan szegték meg a háziőrizet szabályait? 

4. Hány terheltről nem rendelkeznek semmilyen információval a leállás következtében?

 

Válaszát előre is köszönöm! 

2024.02.26.

Kanász-Nagy Máté 

LMP


